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Z A P I S N I K 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

18. maja 2023, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite 

v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 20 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta je svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičil Ivan KAJDIČ.  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 20 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  Tomaž MUNDA, Miroslav 

NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko 

ŠAJNOVIČ, Karmen ZORKO VUKAN, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Dominika FRAS, Aleksandra PINTARIČ 

ZAMUDA, Andrej SUBAŠIČ, Nuša HOZJAN,  Simona PELCL; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja; 

− zainteresirani občani. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje.  

Javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred 

pričetkom seje na mize razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta (objavljeno na spletni strani občine dne 18. 5. 2023); 

− k tč. 8: Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za redne lokalne volitve 2022 v Občini 

Gornja Radgona (popravljen predlog sklepa – popravljena tabela v 1. točki izreka predloga sklepa) 

− županjin predlog za dopolnitev dnevnega reda: 

• nova točka: Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne 

občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona (predlog 

sklepa z obrazložitvijo) 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 20. 4. 2023  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 3. redne seje občinskega sveta z dne 20. 4. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 



2 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 navzočih, od tega 19  ZA – 0 PROTI) sprejeli 

naslednji 
 

S K L E P,  št.: 23 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 3. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 20. 4. 2023. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 4 . redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 

objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Na dan seje, 18. 5. 2023, 

je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo. Naštela je dodatno gradivo, ki je bilo dano članicam 

in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje in kot županja predlagala eno 

dopolnitev dnevnega reda, za katero je bilo gradivo predloženo z dodatnim gradivom, in sicer:  

− nova 9. točka:  »Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o določitvi subvencioniranja cene 

obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona«.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda vključno s predlagano dopolnitvijo in povabila 

navzoče k razpravi o celotnem predlogu dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo.  

Sledilo je glasovanje o predlagani dopolnitvi dnevnega reda z novo točko 9. Članice in člani 

občinskega sveta so predlog za dopolnitev dnevnega reda soglasno sprejeli (20 navzočih, od tega 

20 ZA).   

Županja je nato dala na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega 

sveta so soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 20. 4. 2023  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 (prva obravnava) 

6. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na 

področju ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

7. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnine v lasti 

občine parc. št. 585/15 in 619/3 k.o. Gornja Radgona ter 1192/2 k.o. Ivanjševci) 

8. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za redne lokalne volitve 2022 v Občini 

Gornja Radgona 

9. Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona 

10. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili na dan seje, 18. 5. 2023, na spletni strani občine javno objavljeni 

in podani odgovori na vsa vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana na 3. 

redni seji Občinskega sveta dne 20. 4. 2023, in sicer: 

− odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta mag. Marjan ŽULA; 
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− odgovora na dve pobudi, ki ju je podal član občinskega sveta Miroslav NJIVAR; 

− odgovora na eno pobudo in eno vprašanje, ki ju je podala članica občinskega sveta Katarina 

HAFNER; 

− odgovori na tri pobude, ki jih je podal član občinskega sveta Tomaž MUNDA; 

− odgovori na dve vprašanji in tri pobude, ki jih je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, 

mag.; 

− odgovori na tri pobude, ki jih je podal član občinskega sveta David ROŠKAR. 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, se je zahvalil vsem gasilcem v občini, poveljniku Civilne 

zaščite Občine Gornja Radgona, javnemu podjetju Komunala Radgona d.o.o. za vso opravljeno 

interventno delo v času nedavnih obilnih padavin ter Domu starejših občanov Gornja Radgona in 

pekarni Gornja Radgona za prehrano. Nato je podal naslednjo POBUDO:  

»Predlog smo obravnavali na različnih odborih. Vsi mi, ki živimo dandanes v modernem svetu, 

katerega del so tudi socialna omrežja, kar je tudi prav, in na katere se moramo navaditi in tudi z 

njimi delati. Predlagam, da se razmisli o tem, da se na Facebook strani (profilu) Občine Gornja 

Radgona omogoči komentiranje. Zadnjih osem let, je bilo komentiranje vedno omogočeno, sedaj 

je samo delno.«  

Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI in podal štiri 

POBUDE: 
 

Vprašanja: 
 

1. »Mislim, da je županja v času svojega županovanja imela že tri sestanke z ministrico za okolje 

in prostor, gospo Bratuškovo. Ljudje me sprašujejo, kakšni so rezultati teh srečanj, vidimo, da 

se že nekatere ceste količijo pa bi radi podrobnejše informacije o tem.« 

2. »Iz javnih evidenc izhaja, da je Občina Gornja Radgona od lanskega julija do maja 2023 

podpisala 16 aneksov za gradbena dela. S strani županje je bilo rečeno, da se ta praksa več ne 

bo nadaljevala in se bo prekinila. Mislim da izvajalci občino, občinsko upravo in županjo 

potiskajo v kot, da izvajalci svoje pritiskajo in enostavno ne dovolijo, da se podpisane pogodbe 

spoštujejo. Zato postavljam vprašanje, ali se bo nadaljevalo s takšno prakso tudi v prihodnje.«  
 

Pobude:  
 

1. »Danes je bil v materialu za sejo odgovor na moj predlog glede postavitve mobilnih lokalov v 

parku. Bil je objavljen razpis, vendar je rok prijave samo en teden. To se mi zdi malo prekratki 

rok. Predlagam občinski upravi, da se rok prijave na razpis podaljša vsaj do konca meseca.«  

2. »Delam v javni upravi, ti časi so minili, da si lahko šel iz službe kar tako. Predlagam, da so seje 

občinskega sveta vsaj po 16.00 uri. Sam moram vsaj koristiti ure, ali vzeti dopust.«  

3. »V odgovoru na mojo pobudo iz aprila o poimenovanju trga, ulice, parka je zapisan način in 

možnosti za poimenovanje ulice, trga ali parka … ves čas imam v glavi in imam asociacije na 

naš park, tam ni nobenega prebivalca, nič takega ni, da bi bili s poimenovanjem povezani kakšni 

stroški. Predlagam, da se začne s postopkom v skladu z zapisanim v omenjenem odgovoru.«   

4. »Občinskemu svetu ter županji predlagam, da se člani in članice občinskega sveta do konca 

leta odpovemo sejnini. Bomo imeli dober občutek, lahko bomo rekli, da smo tudi mi iz svojega 

žepa prispevali h kakšni cesti ali ulici. Po informaciji, dani s strani ge. Dominike pred sejo, se 

v primeru odpovedi sejnin v namen proračuna, zaračuna dohodnina. Predlagam, da se, recimo, 

od junija 2023 do konca leta 2023, odpovemo sejnine.«  
 

Županja je podala ustni odgovor glede obiskov ministrice za infrastrukturo, ge. Alenke Bratušek 

(zakoličbe so v I. fazi izvedene na trasi Gornja Radgona – Spodnji Ivanjci in o tem bo podan pisni 

odgovor), glede podpisovanja aneksov (so posledica podražitev, na katere ne moremo vplivati, 

pretežno pa gre za podaljšanje izvedbenih rokov; pri načrtovanju in popisu del za bodoče investicije  

bo potrebno upoštevati vse morebitne nastale stroške, da do tega ne bo več prihajalo), glede 

kratkega roka za razpis (želja je, da interesenti lahko pričnejo izvajati v parku čimprej, lahko pa se 

rok tudi podaljša) in glede spominskih obeležij (pravna podlaga je zapisana v odgovoru, imamo 
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več spominskih obeležij, katere obiskujemo, nimamo afinitete do njih, je pa vedno še prostor za 

izboljšanje).  
 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, je pričel razpravljati v zvezi s predhodno podanimi 

pobudami gospoda Farteka, na kar ga je županja opozorila, da v skladu s poslovnikom in dnevnim 

redom pri tej točki ni dovoljena razprava ter ga pozvala, da oblikuje vprašanje ali predlog. Nato je 

podal naslednjo (dopolnilno) POBUDO:  
 

»Odgovor na mojo pobudo glede cestne razsvetljave – solarne svetilke. Že lani je bilo dogovorjeno, 

da bo šlo v ta proračun. Zdaj je zastalo. Dobil sem odgovor – v bodočih letih. To je malo dvoumno. 

Norički Vrh, kjer bi se naj namestile te svetilke, spada pod Krajevno skupnost Gornja Radgona in 

seveda si že davno zaslužijo, da imajo cestno razsvetljavo. Kar se tiče pločnika, se leta 

dogovarjamo, že iz časa gospoda Kampuša, pa se še do zdaj ni končalo. Dal sem pobudo, da se 

namestijo vse tri svetilke in te tri solarne svetilke ne smejo predstavljati ne vem kakšni finančni 

strošek.« 

David ROŠKAR, član občinskega sveta, je prosil, da vsi pravilno uporabljamo términ »članice in 

člani občinskega sveta«, nato pa podal naslednjo POBUDO: 
 

»Pobuda se tiče tematike, v katero še ni nobeden zagrizel v tem času. Zakon o lokalni samoupravi 

ureja financiranje političnih strank, ki so zastopane v občinskem svetu. Žal, ker je nekoč bilo samo 

strankarsko življenje, je tukaj izviselo financiranje neodvisnih list. In se sprašujem, če tukaj 

neodvisne liste niso v nekem podrejenem položaju glede na politične stranke. V volilni kampanji 

smo svojim volivkam in volivcem obljubljali določene zadeve in jih želimo tudi izpolniti. In če 

hočemo določene projekte izvršiti, žal rabimo tudi nek kos finančne pogače. Kot član stranke v 

preteklosti, lahko povem, da smo s temi sredstvi izvajali določene projekte in jih uspešno koristili. 

Pozivam, da razmislimo, da bi kos finančne pogače po prejetem volilnem glasu, podelili tudi 

neodvisnim listam. V tem občinskem svetu je zastopanih precejšnje število neodvisnih list in če 

želimo izvesti določene projekte, rabimo del finančnih sredstev. Če je dopustno. Če bi dali to 

pobudo na ustavno sodišče, vprašanje, če je ne bi dobili, saj smo v podrejenem položaju. Iščimo 

rešitev, da tudi neodvisne liste dobijo del finančnih sredstev.« 

Karmen ZORKO VUKAN, članica občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO:  
 

»Kot vsi vemo pediatrični oddelek v Gornji Radgoni že en čas deluje v zelo okrnjeni sestavi, zato 

bi predlagala, da se razmisli o morebitnem štipendiranju bodočega pediatra (ne mislim prvi, drugi 

letnik) v zaključni fazi, ali v morebitnem volonterstvu, ali pa se mogoče zgledujemo po sistemu 

Zdravstvenega doma Ljutomer, ki je pred leti postal učni zavod. S tem načinom so si pridobili 

bodoče specializante in rešili težave, ki so nastajale. Kot vemo zdravnikov primanjkuje po celotni 

Sloveniji in bi bilo prav, da se jih trudimo že v naprej pridobiti.«  
 

Županja je odgovorila, da se bodo do predloga vsekakor morale predhodno opredeliti vse štiri 

občine soustanoviteljice javnega zavoda. 

 

Županja se je zahvalila za vse podane pobude in postavljena vprašanja in povedala, da bodo podani 

pisni odgovori.  

K tč. 5: Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 (prva obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Krajšo uvodno obrazložitev k tej točki je podala županja.  

Obširno podrobnejšo obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, vodja oddelka in glavna 

računovodkinja v občinski upravi. 
 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2023 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 
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v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 
 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – prva obravnava in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 
 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 
 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Tomaž MUNDA (pogreša brezplačno pravno pomoč, predlaga uvrstitev sredstev 

za nakup vojašnice – v višini 220.000 EUR, predlaga proučitev možnosti prerazporeditve sredstev 

(sedaj) predvidenih za delovanje političnih strank tudi za delovanje neodvisnih list, predlaga 

pričetek aktivnosti za združitev dveh zavodov (Kultprotur in Pora), predlaga dokončanje izgradnje 

mrliške vežice v Negovi še v tem letu, predlaga nadaljevanje postavitve solarnih svetilk po 

krajevnih skupnostih), David ROŠKAR (opozarja na preudarnost in potrebo po širši razpravi glede 

združevanja obeh zavodov, predlaga, da se v celotnem dokumentu términ »župan« zamenja s 

términom »županja«, dopolnjuje predlog predhodnika glede financiranja političnih strank in 

predlaga da minimalni znesek ostane za financiranje političnih strank, razlika pa za delovanje 

svetniških skupin strank in neodvisnih list, obrazložil je svoj glas, in sicer, da bo glasoval ZA 

sprejem proračuna), Srečko ŽIŽEK (predlaga nadaljevanje izvajanja postavitve solarnih svetilk po 

krajevnih skupnostih, predvsem za potrebe varstva otrok pri avtobusnih postajališčih in povečanje 

postavke Vzdrževanje občinskih cest vsaj za znesek ene košnje trave), županja (razumevanje do 

pomislekov, strinjanje s predlogi, vztrajanje pri zmanjševanju višine prenesenih obveznostih iz leta 

v letu in nastavljanju zdravih temeljev za občinski proračun), Miran DOKL (izpostavil višino 

prenesenih obveznosti in potrebo, da se le-ta zmanjšuje, nujnost pristopa k optimizaciji dela in 

združevanju obeh zavodov (Kultprotur, Pora) z vso resnostjo in širšim pristopom, predlaga 

drugačno razdelitev sredstev za financiranje strank in list, kot se je v preteklosti že spreminjala in 

izraža prepričanje, da se izhodišča med izvajalcem in naročnikom javne službe glede košnje lahko 

prilagodijo dejanskemu stanju s prilagojeno višino sredstev), Branko KOCBEK (predlaga, da se 

del sredstev namenjenih za rekonstrukcijo in adaptacijo drugega vodovodnega omrežja v občini 

Gornja Radgona, v višini 325.000 eur, nameni tudi za obnovo, rekonstrukcijo omrežja od bloka 

Spodnja Ščavnica do Harija; v sedaj okvirno ocenjeni višini 50.000 EUR, predlaga, da se iz načrta 

prodaje stvarnega premoženja za leto 2023 umakne zaporedna številka 92 – objekt v k.o. 

Lomanoše, št. 20 in predlaga povečanje sredstev (sedaj le 20.000 EUR) za širitev optičnega 

omrežja), Franc FARTEK, mag. (predlaga povečanje sredstev za košnjo javnih površin in ob 

cestah).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 navzočih, od tega 19 ZA 

–  0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 24 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2023 – prva obravnava. O predlogu proračuna se opravi javna razprava, ki 

traja 15 dni. 
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K tč. 6: Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov in 

projektov na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Gornja Radgona 

(skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Aleksandra PINTARIČ ZAMUDA, višja svetovalka v občinski 

upravi. 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na področju ljubiteljske kulturne 

dejavnosti v Občini Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 25 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov in projektov na področju ljubiteljske 

kulturne dejavnosti v Občini Gornja Radgona (skrajšani postopek). 

K tč. 7: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 

nepremičnine v lasti občine parc. št. 585/15 in 619/3 k.o. Gornja Radgona ter 1192/2 

k.o. Ivanjševci) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnine v lasti občine parc. 

št. 585/15 in 619/3, obe k.o. Gornja Radgona ter na parc. št. 1192/2 k.o. Ivanjševci) ter predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 26 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena na parc. št. 585/15 in 619/3 k.o. Gornja Radgona ter 1192/2 k.o. Ivanjševci. 

K tč. 8: Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za redne lokalne volitve 2022 v 

Občini Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 

gradivu še popravek predloga sklepa.  

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan FLEGAR, vodja oddelka v občinski upravi. 
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Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za redne lokalne volitve 2022 v Občini Gornja Radgona 

in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od 

tega 19 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 27  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o delni povrnitvi stroškov 

volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v Občini Gornja Radgona.  

K tč. 9: Sklep o prenehanju veljavnosti Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne 

občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli z dodatnim gradivom.  

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša HOZJAN, višja svetovalka v občinski upravi.  

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov  (18 

navzočih, od tega 16 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 28 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o prenehanju veljavnosti 

Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe 

s pitno vodo v občini Gornja Radgona. 

K tč. 16: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

− projektu Nadgradnji vodovoda – sistem C v naselju Gornja Radgona – veliko odprtih gradbišč, 

prošnja za strpnost in obenem dobronamerno opozarjanje občine in izvajalca za čimprejšnji 

uspešen zaključek tega projekta;  

− prekomernih padavinah v zadnjih dneh in težavah – ogromno je škode na javni infrastrukturi, 

na kmetijskih površinah in lastnini občanov, vsakodnevno se sprožajo novi plazovi, zahvala 

gasilcem in Štabu Civilne zaščite Občine Gornja Radgona za nesebično posredovanje, za 

pomoč in oporo, ter tudi za intenzivno vključevanje javnega podjetja Komunala Radgona v 

sanacijo razmer na terenu;  

− opravljenih delovnih sestankih na obeh šolah in vrtcih, skupaj z računovodkinjo občinske 

uprave z namenom pregleda nujnih investicij v teh zavodih;  

− nedavni tragediji, ki je zaznamovala naše prijatelje v pobrati občini Mladenovac in odzivu naše 

občine;   

− posvetu mladih v Mladinskem centru (Heroji furajo v pižamah) na temo prometne varnosti, 

vožnje pod vplivom alkohola in psihoaktivnih snovi ter potrebe po vsesplošnem ozaveščanju;  

− 70. obletnici PGD Zbigovci in ponosu ob jubilejih vsakega gasilskega društva; 

− nadaljevanju projekta Visit Radgona v smeri blagovne znamke za promocijo vseh deležnikov, 

ko bodo to želeli, občina smo ljudje, to je vrtec, je šola, je podjetje, je samostojni podjetnik, je 

kmetovalec, knjižnica, društva … tako, da bo Visit Radgona promocija vseh; 
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− nadaljevanju z rednimi mesečnimi koordinacijami vseh svetniških skupin - kot njena zaveza in 

prepričanje, da je zelo pomembno informiranje vseh predstavnikov v izogib nepotrebnim 

dezinformacijam in govoricam.  

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

15.50  uri zaključila 4. redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 

 


